
Minął miesiąc od wyborów nowego Zarządu Okręgu w WB. To był bardzo 

pracowity okres dla wszystkich członków i referatów, ale chyba najbardziej 

dla nowego Przewodniczącego. Nie tylko musiał nas jakoś organizować i 

podejmować ważne decyzje związane z obecnie panującą nam pandemią 

COVID-19, ale jeszcze reprezentował nas na spotkaniu Naczelnej Rady 

Harcerskiej, które odbyło się w dniach 7-8 listopada 2020. Wiele ważnych 

tematów dotyczących całej organizacji w tym naszego Okręgu zostało 

dyskutowanych oraz zarekomendowanych do dalszego opracowania. Jak 

widać, pomimo pandemii harcerska praca toczy się na każdym poziomie 

naszej organizacji. 

 

 

 



 

 


